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Tárgy: Javaslat a szennyvízberuházás megvalósításának ütemezésére 
 
 
Tisztelt Képviselő-testület! 
 
 
2008. május 22-én a szennyvízberuházás tervezésével, ütemekre bontásával és az év végén 
várható pályázat benyújtásával kapcsolatban tanácskozást tartottunk, amelyen részt vettek:  
a NYÍR-HIDROFIL Kft. képviseletében Vonza Sándor ügyvezető és Nagy Attila munkatárs; 
valamint Matlák Sándorné tervező. 
A megbeszélésen a szakemberek előterjesztették, hogy a hejőbábai szennyvízberuházást 3 
ütemben célszerű tervezni és megvalósítani. 
Első ütem:  
Ebben a munkaszakaszban valósulna meg az önálló szennyvíztisztító telep a sportpálya 
mögötti területen, valamint a település belterületének mintegy 40-50%-án a gerincvezeték 
hálózat. Az első ütemben célszerű bekötni az önkormányzati intézményeket, a Pszichiátriai 
Otthont, a Búza Food Kft. Szakáldi úti telephelyét és a Széchenyi úton található volt tsz. 
irodához tartozó területet, hiszen ez ipari övezetként van nyilvántartva a rendezési 
tervünkben. 
Terveink szerint a tisztítóteleptől kiindulva a Széchenyi, Szakáldi, Fő és Iskola utakon 
valósulna meg a vezetékhálózat, így ebben az ütemben az ezeken az utcákon található 
magáningatlanok is bekötésre kerülhetnek. 
Az első szakasz optimális esetben (nyert pályázatnál) 2009 végén vagy 2010 elején 
indulhatna.  
Második ütem: 
A település belterületének további 30-40%-án épülne ki a vezetékhálózat. Megvalósításának 
2012-ig van realitása.  
Harmadik ütem: 
Az első két ütemből kimaradt utcák ellátását valósítanánk meg, a tervek szerint 2013 év 
végéig. 
 
A projekt 80-85%-os támogatási intenzitást érhet el a jelenleg érvényben lévő európai uniós 
szabályok szerint, így az önerő mértéke várhatóan (ingatlantulajdonosok, helyi- és megyei 
önkormányzat, valamint az érintett vállalkozások befizetése) 15-20%-os mértékű lesz. 
 
Javaslom a Tisztelt Képviselő-testület részére, hogy a hejőbábai szennyvízberuházás 
megvalósításának fentiekben vázolt ütemezését szíveskedjen elfogadni, támogatni, 
hiszen jelenleg ez látszik a legcélszerűbb megoldásnak a pályázati támogatás 
elnyeréséhez! 
 
 
Hejőbába, 2008. május 30. 
 
     Tisztelettel:  

Juhász Barnabás 
            polgármester 
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